

مدرسة درم الدوحة للبنات – Durham School for Girls Doha



Good morning,

Please find below the new timings for all secondary students starting November 1 – 17th, 2022. All students must arrive and leave promptly according to the times below please as lessons will continue as normal.

Day	Form all KS	Lesson 1	Lesson 2	Lesson 3	Break	Lesson 4	Lesson 5	Lesson 6
	7.00 AM - 7.15 AM	7.20 AM - 8.00 AM	8.05 AM - 8.45 AM	8.50 AM - 9.30 AM	9.30 AM - 9.50 AM	9.50 AM - 10.30 AM	10.35 AM - 11.15 AM	11.20 AM - 12.00PM

After school clubs run through Calibre – Swimming, Gymnastics and Ballet will continue. But all other school clubs will have to be suspended during this time and will restart in January.

Please note that starting from tomorrow no parents will require Ehteraz to enter the school.

Kind regards,

Ms. Munton
Head of Secondary

لأولياء الأمور الكرام،

أسعد الله صباحكم

يرجى الاطلاع على الجدول أعلاه والذي يتضمن المواعيد الجديدة لجميع طلاب المرحلة الثانوية بدءاً من 1 إلى 17 نوفمبر 2022. يجب على جميع الطلاب الوصول والمغادرة وفقاً للأوقات الموضحة أعلاه، حيث ستستمر الدروس كالمعتاد.

بالنسبة للأندية المدرسية التي يتم تشغيلها عبر كاليبر – كالسباحة والجمباز والباليه ستستمر حتى نهاية الفصل. لكن سيتعين علينا تعليق جميع الأندية المدرسية الأخرى التي تنظمها المعلمات خلال هذا الوقت وسنستأنف في يناير.

يرجى العلم بأنه اعتباراً من الغد لن يطلب من أولياء الأمور إبراز وضعيتهم تطبيقاً لإحتراز Ehteraz عند دخول المدرسة.

مع أطيب التحيات،

السيدة مونتون